
如政府實施的《預防及控制疾病（禁止羣組聚集）規例》有變更，餐廳安排可能因而有所變更  另原價加一服務費  優惠不可兌換現金、不可與其他優惠同時使用  優惠不適用於指定日

子及原價加一服務費 須預先訂座，確認與否視乎預訂情況而定 除特別註明外，優惠不適用於套餐、飲品、餐酒、婚宴及宴會，並只限每次最多1席共12位之惠顧  菜式、價格及服務時

間如有更改，恕不另行通知 只限堂食 圖片只供參考 入座前出示有效員工證 / 公司名片 / 會員證或此螢幕截圖方可享用優惠 贈送指定菜式禮遇的惠顧金額以使用折扣及任何推廣優惠

後 (如適用) 的實際支付金額計算，並不包括加一服務費  每次惠顧可因應每席消費額遞增而重複使用以上優惠，上限為三次以換領最多三份免費菜式  贈送菜式 / 蛋糕如有更改，將以同

等價值之菜式 / 蛋糕取代，恕不另行通知 帝京酒店保留修改優惠條款及細則、更改或終止此優惠之權利，恕不另行通知 如有任何爭議，帝京酒店保留一切最終決定權

優惠期：由即日起至2023年6月30日

花月庭餐飲禮遇 (不適用於2023年5月12至14日及6月16至18日)

新推出4 小時自助午餐 (星期一至五，公眾假期除外)，歡迎致電花月庭或發送WhatsApp短訊至 (只限短訊) 9227 3897預訂或查詢

獅房菜餐飲禮遇 (不適用於2023年5月5至7日、12至14日、6月9至11日及16至18日)

指定午市 (只限週一至週五，公眾假期除外)及晚市套餐75折優惠及

除公眾假期外，凡週一至週五午市時段惠顧每滿 HK$300 或 週一至週四晚市時段

惠顧每滿 HK$600 可免費獲贈指定菜式乙份，可選黑松露鵝肝腐皮卷 或 冰燒五層

腩或鐵板黑蒜鹽燒薄牛舌或海蜇鮑汁豬腳仔或秋葵牛肝菌小耳朵或胡麻有機鮮淮山

帝京軒餐飲禮遇 (不適用於2023年5月5至7日、12至14日、6月9至11日及16至18日)

午市及晚市主餐牌8 折優惠及

週一至週五午市及晚市惠顧滿HK$500 即免費獲贈指定菜式乙份 (公眾假期除外)

指定菜式包括櫻海老海皇焗蟹蓋 (1位用)或鐵板黑豚义燒 (5件)或海皇芙蓉燕窩 (1位用)

貴賓廳房預訂禮遇 (不適用於2023年5月5至7日、12至14日、6月9至11日、及16至18日)

帝京軒及獅房菜皆設有貴賓廳房，適合 8 至 36 人的私人宴會*，讓您與知己親友於
設計時尚舒適的貴賓房相聚，共嚐豐盛美饌。

現凡預訂貴賓廳房 (上限 36 人) 可享特惠最低消費，席間指定啤酒、汽水及橙汁
半價 (任飲套餐除外) 及自攜酒類飲品免開瓶費 (每席上限兩支，最多三席)

*各貴賓廳房設有最低消費，供應視乎訂座情況而定。容納人數因應餐廳設計而有異，歡迎聯絡個別餐廳暸解詳情

全時段

12:00 - 16:00

14:00 入座

14:00 - 16:00

首段

11:30 - 14:00

次段

14:30 - 17:00

星期一至四

(公眾假期及前夕除外)

星期五至日

公眾假期及前夕

成人原價淨價 HK$426.8 HK$371.8 HK$481.8 HK$393.8 HK$789.8 HK$877.8

成人優惠淨價 HK$310.0 HK$260.0 HK$345.0 HK$285.0 HK$555.0 HK$615.0
小童 (5-11歲) 原價淨價 HK$283.8 HK$272.8 HK$316.8 HK$283.8 HK$481.8 HK$558.8

小童 (5-11歲) 優惠淨價 HK$210.0 HK$200.0 HK$235.0 HK$210.0 HK$345.0 HK$400.0
長者 (60歲或以上) 原價淨價 N/A N/A N/A N/A N/A N/A

長者 (60歲或以上) 原價淨價 HK$255.0 HK$220.0 HK$295.0 HK$255.0 HK$435.0 HK$475.0

優惠淨價

已包括加一服務費

自助午餐 (星期一至五, 公眾假期除外) 自助午餐 (星期六、日及公眾假期) 自助晚餐全時段 18:00 - 22:00

香港都會大學教職員、退休員工、校友及學生

尊享帝京酒店餐飲禮遇



Exclusive Offer of Royal Plaza Hotel
for Hong Kong Metropolitan University Staff, Retirees, Alumni & Students

The restaurant arrangements may change subject to any changes on Prevention and Control of Disease (Prohibition on Group Gathering) Regulation implemented by the Government  Subject to 10% service
charge at original price  The offer cannot be redeemed for cash and cannot used in conjunction with other offers  Black-out dates apply  Except specified, offer is not applicable to 10% service charge (based on
original prices), set menus, beverages, bottled wine consumption, wedding and banquet  Offers are limited to 1 table with a maximum of 12 persons  The prices, items of the menus and opening hours are subject to
change without prior notice  This promotion is for dine-in consumption only  Photos are for reference only  Valid staff ID / company name card / membership card or this screen capture must be presented before
being seated  For special offers of complimentary items, spending will be calculated based on the actual amount after discount or other promotion (if any) and excluding 10% service charge  Maximum 3
complimentary dishes can be redeemed per table per consumption  The complimentary privilege is subject to change without prior notice and will be replaced by another item at the same value  Royal Plaza Hotel
reserves the right to amend the terms and conditions of the offers, change or delete the offers without prior notice  Should a dispute arise, Royal Plaza Hotel reserves the right to arbitrate the final decision

Validity : From now to 30 June, 2023

La Scala (Not applicable on 12-14 May & 16-18 June, 2023)

Newly launched 4-hour lunch buffet (Mon-Fri, Except PHs), please contact La Scala Staff OR WhatsApp (message only) to 9227 3897 for details

Lion Rock (Not applicable on 5-7, 12-14 May & 9-11, 16-18 June, 2023)

25% discount on Designated Lunch Set Menu (Mon to Fri only, except PHs) OR Dinner Set Menu AND

Enjoy ONE free 1>Bean Curd Sheet Roll Foie Gras Black Truffle OR 2>Pork Belly Smoked Applewood

Roasted OR 3>Beef Tongue Slices Black Garlic Sauteed OR 4>Suckling Pig Trotters Abalone Sauce Jelly

Fish Marinated OR 5>Okra Porcini Black Fungus Black Vinegar Chilled OR 6>Fresh Yam Roasted Sesame

Sauce Chilled for every HK$300 spent after discount for lunch (Mon to Fri only, except PHs) OR

HK$600 spent after discount for dinner period (Mon to Thu only, except PHs)

Di King Heen (Not applicable on 5-7, 12-14 May & 9-11, 16-18 June, 2023)

20% discount on À La Carte Lunch and Dinner Menu AND

Enjoy ONE free 1>Stuffed Crab Shell, Snow Crab Meat, Scallop, Dried Cherry Shrimp, Oven Baked OR

2>Pork Loin, Barbecued OR 3>Bird’s Nest, Assorted Seafood, Supreme Chicken Broth, Braised for every

HK$500 spent after discount for lunch or dinner period (Mon to Fri only, except PHs)

Private Dining Room (Not applicable on 5-7, 12-14 May & 9-11, 16-18 June, 2023)

Enjoy a gratifying gorgeous gathering with friends and family in our gracefully made private room*
at Di King Heen or Lion Rock, together with excellent services and the Private Dining Menu.

To reserve our private room now (maximum for 36 guests) could enjoy special minimum
charge, 50% off for the designated beer, soft drinks & chilled orange juice (except drinks
package) AND free corkage, maximum 2 bottles per table (Maximum 3 tables)

*Minimum charge would be applied for private room bookings and subject to availability, size and
capacity of each private room is varied. Please contact restaurant staff for details respectively.

Whole Session

12:00 - 16:00
14:00 - 16:00

1st Session

11:30 - 14:00

2nd Session

14:30 - 17:00

Mon-Thu

(Except PHs & Eves)
Fri-Sun, PHs & Eves

Adult Original Price (Net) HK$426.8 HK$371.8 HK$481.8 HK$393.8 HK$789.8 HK$877.8

Adult Special Price (Net) HK$310.0 HK$260.0 HK$345.0 HK$285.0 HK$555.0 HK$615.0
Child (5-11) Original Price (Net) HK$283.8 HK$272.8 HK$316.8 HK$283.8 HK$481.8 HK$558.8

Child (5-11) Special Price (Net) HK$210.0 HK$200.0 HK$235.0 HK$210.0 HK$345.0 HK$400.0
Senior (60+) Original Price (Net) N/A N/A N/A N/A N/A N/A

Senior (60+) Special Price (Net) HK$255.0 HK$220.0 HK$295.0 HK$255.0 HK$435.0 HK$475.0

Special prices are

inclusive of 10% service charge

Lunch Buffet (Mon-Fri, Except PHs) Lunch Buffet (Sat, Sun & PHs) Dinner Buffet Whole Session 18:00 - 22:00
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